
 

 

 

 Republika e Kosovës  
Republika Kosovo - RepublicofKosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI saziv  

Jesenje zasedanje  

Komisija za javnu administraciju, lokalnu vlast i medije  

Sednica br. 36 

Priština,  03 oktobar  2018, u 10:00 časova  

Zgrada Skupštine  N-204  

Zapisnik  

 

Sednici su prisustvovali: Nait Hasani, Shqipe Pantina, Jasmina Živković, Xhevahire Izmaku, 

Rasim Selmanaj i Albert Kinolli. 

Odsustvovali su: Valon Ramadani, Adem Mikullovci, Imet Rrahmani, Arban Abrashi i Milaim 

Zeka.  

 

Sednici su učestvovali i predstavnici Kancelarije EZ, OSBE, KDI, IKD, RTK, KTV, Ekonomia 

online, D+ i  Koha Ditore. 

 

Osoblje za podršku Komisiji: Drita Morina i Mirjeta Heta. 

 

Sednicom je predstavio Nait Hasani, predsednik Komisije. 

 

Dnevni red  

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje u načelu N/zakona br. 06/L-111 o platama javnog sektora; 

3. Razmatranje u načelu N/zakona br. 06/L-113 o organizovanju i funkcionisanju 

državne administracije i nezavisnih agencija; 

4. Razmatranje u načelu N/zakona br. 06/L-114 o javnim službenicima; 

5. Razno. 

 

 

Nait Hasani je informisao da komisija nastavlja sa razmatranjem tačaka dnevnog reda sa 

prethodne sednice i nastavlja sa gore navedenim tačkama dnevnog reda. 

Predložio je članovima Komisije  usvajanje u načelu  N/zakona o javnom prenosniku . 

 



Shqipe Pantina je predložila da se uzme u obzir zahtev opozicije, da N/zakona o RTK- u se 

procesira na usvajanje u načelu nakon dve nedelje kako bi se u toku ovog vremena razmatrale 

primedbe  i adresirali predlozi od strane ostalih institucija i grupa interesa. To je razlog zbog 

kojeg na sednici ne prisustvuje opozicija.  

 

Njen zahtev je bio da se odloži razmatranje N/zakona o javnom prenosniku još dve nedelje , da 

se ne blokira rad sa ostalim zakonima zbog očuvanja saradnje pozicija-opozicija.  

 

Nait Hasani je istakao da na neformalnom sastanku članova Komisije oni su se složili da se 

diskutuje o N/zakona o javnom prenosniku. 
 

Xhevahire Izmaku je istakla da je odsustvo opozicije neopravdano, jer su oni mogli da 

učestvuju i prezentuju njihove zahteve, ali ne i da bojkotiraju procesiranje pitanja koja komisija  

ima na dnevnom redu za razmatranje i usvajanje. 
 

Albert Kinolli je rekao da su održana tri sastanka u vezi dnevnog reda. Bojkot nije način 

rešavanja problema i nije opravdano da neko bude advokat opozicije.  

 

Nait Hasani je predložio da N/zakona se usvoji na sednici na prvom čitanju i nakon toga da se 

uzmu u obzir zahteve određenih grupa.  
 

Shqipe Pantina, ponavljajući svoj stav u svojstvu opozicije, istakla je da ako zahtev opozicije se 

ne usvoji za odlaganje procesiranja n/zakona, ona neće nastaviti da bude deo kvoruma.  
 

Konstatacija: Zbog nedostatka kvoruma sednica je završena do narednog  određivanja 

održavanja sednice. 

 

 

Sednica je završena u :11:00. 

 

Izradilo: 

Osoblje za podršku Komisiji. 

 

                                                                                                               Predsednik Komisije, 

                                                                                                                   --------------------- 

                                                                                                                      Nait Hasani 

 


